
Protokół Nr VIII /2015 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 28 maja 2015 r. 

 

VIII Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 

28 maja 2015 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. godz. 1600. 

Ad. 1  

 Otwarcie VIII Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Sekretarz Powiatu - Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Skarbnik Powiatu – Halina Bartkowska,  

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Wiceburmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Krzysztof Widźgowski,  

- Zastępca Wójta Gminy Kurzętnik – Teresa Łątkowska, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu i naczelnicy Starostwa Powiatowego 

(lista - załącznik nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Aleksandra Malinowska z Kuriera Iławskiego, Grzegorz 

Podkomorzy z Tygodnika Internetowego. 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad uroczyście przywitano i pogratulowano 

awansu nowemu Komendantowi Powiatowemu Policji Jackowi Drozdowskiemu. 

Poprzedni Komendant Mieczysław Wójcik otrzymał nominację na stanowisko Komendanta 

Miejskiego Policji w Olsztynie. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Nieobecni byli radni: Paweł Dreszler i Adam Głowacki. 
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Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był p. Henryk Rogoziński. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Rogoziński wyraził zgodę. Kandydaturę przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad (załącznik nr 4). Następnie 

zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Uwag nie było. 

Następnie zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 15 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie VIII Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Powiatu. 
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  
8. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2014 r. 
a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2014 r. 
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

przez Zarząd Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2014 
r.  

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2014 r.  
d) zapoznanie się z informacją o stanie mienia powiatu, 
e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu, 
f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej, 
g) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego powiatu nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2014 r. 

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 
Nowomiejskiego.    

9. Przerwa 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2014 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na 
lata 2015 – 2034 ze zmianami. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2014 w sprawie 
uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r. ze zmianami. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego za I półrocze 2015r. oraz o 
kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe 
Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania 
polegającego na przebudowie drogi gminnej Skarlin – Podlaszewo, 
współfinansowanego ze środków budżetu państwa w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – 
Dostępność – Rozwój. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Grodziczno z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania 
polegającego na dokończeniu przebudowy drogi gminnej 183011N 
Mroczenko - Mroczno. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Kurzętnik z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania 
„Przebudowa drogi gminnej Wielkie Bałówki - Marzęcice oraz Wawrowice 
– Wielka Osówka etap II”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą 
„Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w powiecie 
nowomiejskim (I)”. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego. 

18. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
19. Sprawy różne. 
20. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Powiatu. 

Ad. 5 
 Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad VII Sesji Rady Powiatu Marek Piątkowski poinformował, że zapoznał się z 

protokołem. Protokół dokładnie odzwierciedla przebieg sesji. Radny wnioskował o jego 

przyjęcie bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr VII/2015. Głosowało 

15 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 22 

kwietnia do 21 maja 2015 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 21, 29 kwietnia 

oraz 13 maja (załącznik nr 5). 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie informacji. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o kilku najważniejszych 

wydarzeniach tj.: 

- 3.05 - powiatowe obchody Dnia Strażaka,  

- 6.05 - imprezy z okazji Dzień Godności Osób Niepełnosprawnych, 

- 12.05 – sesja absolutoryjna w Gminie Kurzętnik, 

- 14-15.05 – Forum Ekologiczne w Starych Jabłonkach, 
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- 21.05 – Dni Rodziny w Kurzętniku, 

- 22.05 – konferencja na temat Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury – 

konferencję otworzył Marszałek Województwa Gustaw Marek Brzezin, a część merytoryczną 

przedstawili pracownicy Departamentu Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego na 

czele z Dyrektorem p. Lidią Wójtowicz, 

- 25.05 – uroczyste pożegnanie byłego Komendanta Powiatowego Policji Mieczysława 

Wójcika, 

- 27.05 – sesja Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie, 

- 06.05 – konferencja na temat RPO, a konkretnie - osi priorytetowej 9 – włączenie społeczne – 

w konferencji wzięli udział pracownicy instytucji pomocy społecznej, przedstawiciele 

organizacji pozarządowych – konferencję prowadzili pracownicy ROPS. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie zadali pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski lub zapytania. 

Radna Ewa Dembek zapytała na kiedy planowane jest koszenie poboczy wzdłuż dróg 

powiatowych. 

Innych pytań nie było. 

Ad. 8 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2014 r. 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2014 r.  

Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska poinformowała, że wykonanie dochodów wyniosło 

86,6%, a wydatków – 84,6%. Dochody bieżące osiągnięto na poziomie 97,8%, natomiast 

majątkowe – 42%. Wydatki bieżące wykonano na poziomie 96%, a majątkowe - 46,8%. 

Niewykonanie budżetu wynika głównie z braku sprzedaży majątku. Budżet zamknął się 

nadwyżką w wysokości 1 774 468,36 zł., wolne środki budżetu wyniosły 1 444 105,28 zł. z 

czego część została zaangażowana przy projektowaniu budżetu na 2015 r. (512 922 zł.) 

Rachunek budżetu wyniósł ponad 2 mln zł. Na realizację zadań z zakresu administracji 

rządowej powiat otrzymał łącznie 6 764 309,43 zł. Środków z UE wydatkowano-  

1 503 808 zł. Stan długu na koniec roku wyniósł 15 493 200 zł. Roczna spłata zobowiązań 

wcześniej zaciągniętych kredytów -  1 402 800 zł., natomiast obsługa zadłużenia (odsetki z 

tytułu zaciągniętych kredytów) - 656 049,90 zł., co daje łącznie 2 058 849,90 zł. Spełniony 

został indywidualny wskaźnik zadłużenia. W 2014 r. powiat zawarł 177 umów, z czego 45 

wymagało specjalnego rozliczenia (m.in. umowy dotyczące udzielenia pomocy 
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finansowej). Na rzecz innych jednostek samorządu terytorialnego powiat przeznaczył 

646 080,20 zł., a otrzymał pomoc finansową w kwocie 1 508 966,44 zł. Wszystkie umowy 

rozliczono zgodnie z przepisami. Na zadania inwestycyjne przeznaczono 3 916 897,02 zł., 

z tego na drogi publiczne - 3 407 559 ,77 zł.       

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu powiatu za 2014 r.  

Skarbnik odczytała uchwałę Nr RIO.IV-0120-119/15 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 21 kwietnia 2015 r. w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu Nowomiejskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Nowomiejskiego za rok 2014.  

Kopia uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

c) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2014 r. 

Skarbnik poinformowała, że suma bilansowa z poziomu 61 560 945,51 zł. w roku 2013, 

wzrosła do poziomu 62 247 022,62 zł. Wynik finansowy wyniósł 4 139 554,62 zł. Dla 

porównania wynik finansowy za 2013 r. zakończył się stratą - 280 445,96 zł.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania finansowego. Radni nie 

zadali pytań. 

e) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

Zarządowi Powiatu 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej odczytał Zastępca Przewodniczącego Komisji Jan 

Czapliński. 

Kopia wniosku stanowi załącznik nr 7. 

d)  zapoznanie się z informacją o stanie mienia powiatu 

P. Skarbnik poinformowała, że szczegółowa informacja o stanie mienia była przedstawiona 

radnym z całym materiałem dotyczącym wykonania budżetu. Zawiera ona wszelkie dane 

dotyczące mienia powiatu. Ogółem do powiatu należy 310 ha. Dochody z najmu to 

468 036,77 zł., dochody z trwałego zarządu  - 1 123.96 zł. Na utrzymanie mienia 

wydatkowano 405 477,10 zł.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do tego punktu. Radni nie zadali pytań. 

f) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej 

P. Skarbnik odczytała Uchwałę Nr RIO.IV-0120-164/15 Składu Orzekającego RIO w 

Olsztynie z dnia 05 maja 2015 r.  

Kopia uchwały stanowi załącznik nr 8. 
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g) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego powiatu nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2014 r. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Zapytał czy radni mają uwagi, pytania do 

uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag, pytań do projektu uchwały. Przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Uchwałę nr VIII/72/2015 (załącznik nr 9) podjęto 

jednogłośnie. 

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Nowomiejskiego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. „Za” uchwałą nr 

VIII/73/2015 (załącznik nr 10) głosowało 14 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Starosta podziękował za udzielenie absolutorium. Jednocześnie podkreślił, że gratulacje 

należą się przede wszystkim Zarządowi poprzedniej kadencji i złożył podziękowania byłej 

Staroście - Ewie Dembek. 

Radna Dembek wyraziła zadowolenie, że doceniono pracę poprzedniego Zarządu. Zarząd 

IV kadencji nie miał łatwego zadania, musiał zmierzyć się m.in. z budową szkoły 

zawodowej. Z kolei ktoś wcześniej napisał wniosek i pozyskał na to dofinansowanie. I o 

tym należy pamiętać. 

Następnie gratulacje złożyli Burmistrz Miasta Józef Blank i Wiceburmistrz Miasta 

Krzysztof Widźgowski.  Burmistrz powiedział, że okazja jest podwójna, ponieważ wczoraj 

był Dzień Samorządowca. Do gratulacji dołączyła się Zastępca Wójta Gminy Kurzętnik 

Teresa Łątkowska, która życzyła również realizacji tego, co nie udało się zrealizować do tej 

pory czyli przede wszystkim, żeby udało się sprzedać mienie powiatu.   

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

Ad. 9 

 Przerwa 

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Aktualnie na sali obecnych jest 13 radnych. Spóźnili się radni: Ewa Dembek i Zbigniew 

Ziejewski. 



 7 

Oprócz radnych, na sali obecni są: Halina Bartkowska, Ewa Kalisz - Górzkowska, Jacek 

Drozdowski, Jacek Auda, Jan Karwowski, Mirosław Wodara, Tomasz Rafalski, Andrzej 

Korecki, protokolant Anna Andrzejczak. 

Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/14/2014 w sprawie zmiany 

uchwały nr II/14/2014 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2015 – 2034 ze zmianami 

P. Skarbnik poinformowała, że dochody i wydatki budżetu zwiększają się o 148 199,48 zł. 

Ponadto doprecyzowano kwestie związane z projektem realizowanym w ramach programu 

Erasmus +.    

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 13 radnych. Uchwałę nr VIII/74/2015 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie. 

Na salę obrad weszła radna Dembek. Aktualnie na sali obrad obecnych jest 14 radnych. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2014 w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2015 r. ze zmianami 

P. Skarbnik poinformowała, że tak jak już wspomniała, dochody i wydatki budżetu 

zwiększają się o 148 199,48 zł. Na te zmiany mają wpływ przede wszystkim porozumienia 

zawarte z gminami. Zwiększa się również budżet Komendy Powiatowej PSP. W budżecie 

zabezpieczono także środki na przebudowę laboratorium przy szpitalu.  

Przewodniczący poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały. Następnie 

zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr VIII/75/2015 (załącznik nr 12) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu powiatu nowomiejskiego za I półrocze 2015r. oraz o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Na salę obrad wszedł radny Ziejewski. Aktualnie na sali obrad obecnych jest 15 radnych. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr VIII/76/2015 (załącznik nr 13) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe 

Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania polegającego 

na przebudowie drogi gminnej Skarlin – Podlaszewo, współfinansowanego ze środków 

budżetu państwa w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – 

Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr VIII/77/2015 (załącznik nr 14) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Grodziczno 

z przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania polegającego na dokończeniu 

przebudowy drogi gminnej 183011N Mroczenko - Mroczno 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr VIII/78/2015 (załącznik nr 15) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kurz ętnik z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2015 zadania „Przebudowa drogi gminnej 

Wielkie Bałówki - Marzęcice oraz Wawrowice – Wielka Osówka etap II” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi 

do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr VIII/79/2015 (załącznik nr 16) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja 

osób młodych pozostających bez pracy w powiecie nowomiejskim (I)” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Dyrektor PUP Tomasz Rafalski poinformował, że w projekcie uczestniczą osoby młode od 

18 do 29 lat. 15 osób otrzyma bon szkoleniowy, dofinansowanie na podjęcie działalności 

gospodarczej – 10 osób, prace interwencyjne podejmą 22 osoby, a staże – 107. Łącznie ze 

wsparcia skorzystają 154 osoby. P. Dyrektor poinformował również, że w ostatnim czasie 

otrzymuje wiele pytań o środki na rozpoczęcie działalności gospodarczej. Niedawno odbyło 

się spotkanie na temat możliwości pozyskania środków z funduszy europejskich. Wpłynęło 

też pismo z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej z którego wynika, że z kryterium 
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efektywności zatrudnieniowej są wyłączone osoby, które podjęły samozatrudnienie i 

otrzymały zwrotną lub bezzwrotną pomoc na założenie działalności gospodarczej z EFS. 

Gdyby wcześniej było wiadomo, że takie będą zasady, środki z Funduszu Pracy można 

byłoby przeznaczyć na działalność gospodarczą, a środki z EFS na staże i szkolenia.  

Radny Jan Czapliński zapytał czy projekt jest realizowany ze środków, o których 

wspominał Prezydent RP Bronisław Komorowski z trakcie kampanii wyborczej. 

P. Rafalski odparł, że Prezydent mówił raczej o środkach z RPO, które mogą być 

przeznaczone dla osób powyżej 30 roku życia, a program PO WER obejmuje pomocą 

osoby młodsze w wieku od 18 do 29 lat. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały. Radni nie mieli uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr VIII/80/2015 (załącznik nr 17) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 17 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi do projektu uchwały.  

Radny Buliński miał pytanie do par. 17 pkt 3 załącznika nr 2 do regulaminu 

organizacyjnego - nadzór nad ich prawidłowym przebiegiem, terminowością i 

rozliczeniem. Radny zapytał czy jest to tożsame z czynnościami związanymi z samym 

rozliczaniem projektów, sprawozdawczością czy chodzi wyłącznie o sam nadzór. 

Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że chodzi o to, aby osoba na stanowisku ds. 

pozyskiwania funduszy zewnętrznych miała nadzór nad wszystkimi dokumentami 

projektowymi. Zależy oczywiście od projektu, ale zasadniczo ktoś inny będzie projekty 

rozliczał. Tu natomiast chodzi o nadzór.  

Radny Buliński stwierdził, że to trochę dziwne i trudne w realizacji.  

Radny Zbigniew Ziejewski powiedział, że chodzi też o to, aby osoba na tym stanowisku 

wyszukiwała informacje o możliwości pozyskania środków zewnętrznych, co tydzień 

zdawała relację jakie są dostępne programy. Zarząd będzie podejmował decyzje czy wejść 

w dany program czy nie. Po roku można ocenić pracę tej osoby i rozliczyć ile środków 

pozyskano.  

Na salę obrad wszedł Radca Prawny. 

Radni nie mieli więcej uwag. 

Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr VIII/81/2015 (załącznik nr 18) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 18 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Starosta poinformował, że koszenie  poboczy dróg jest sukcesywnie wykonywane. Dziś np. 

są koszone pobocza w Bałówkach. 

Ad. 19 

 Sprawy różne 

Radny Bogumił Kurowski powiedział, że mieszkańcy zwracają uwagę, że od pewnego 

czasu słychać w mieście i okolicy odgłosy podobne do wystrzałów. Można się domyślać, 

że jest to system odstraszania dzikich zwierząt. Radny zapytał czy od strony formalnej 

wszystko jest w porządku, tym bardziej że dla mieszkańców jest to dosyć uciążliwe. 

Odgłosy słychać od zmierzchu do rana.  

Radny Ziejewski odpowiedział, że za to odpowiedzialni są rolnicy albo koła łowieckie. 

Gdyby tych wystrzałów nie było, straty w plantacjach byłyby bardzo duże. Trzeba wybrać 

mniejsze zło. 

Radny Czapliński dodał, że są to ostatnie dni kiedy są wystrzały. Za chwilę sprawa będzie 

nieaktualna.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania. 

Radny Ziejewski zapytał czy w związku ze zmianą regulaminu organizacyjnego Starostwa, 

będzie zmniejszenie lub zwiększenie zatrudnienia. 

Starosta odpowiedział, że zatrudnienie w urzędzie pozostaje bez zmian. 

Ad. 20 

Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady VIII Sesji piątej 

kadencji Rady Powiatu.     

 

     Protokół sporządziła:   Przewodniczący Rady Powiatu 

      Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     

 

           


